
 

 

 

Protokoll fra årsmøte 2012  
Harstad Cykleklubb 

Tirsdag 19. februar 2013 

Rica Hotel 

 
 

Sak 1. Godkjenne de stemmeberettigede 

Tilstede 38 stemmeberettigede ved starten av møtet. 

2 stk ikke stemmeberettiget overvar møtet. 

 

 

Sak 2. Godkjenne innkallingen og sakliste  

  

 Innstilling: Styret ønsker årsmøtets godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 Vedtak: 

Innkalling og sakliste ble godkjent.  

 

 

Sak 3. Velge dirigent/ordstyrer, sekretær samt 2 representanter til å underskrive 

protokollen 

 

 Innstilling: Styrets innstilling til valg av dirigent er leder Stian Evensen 

 

Ingen andre forslag eller protester fra Årsmøtet 

 

Vedtak: 

Som dirigent/ordstyrer ble Stian Evensen enstemmig valgt/valgt med 38 for og 0 

stemmer i mot. 

 

 Som sekretær ble Wiggo Hokland enstemmig valgt/valgt med 38 for og 0 stemmer i 

mot. 

. 

 Til å skrive under protokollen ble Anniken Fyhn Berg og Hege Salminen enstemmig 

valgt/valgt med 38 for og 0 stemmer i mot. 

 

 

Sak 4. Behandle idrettslagets årsmelding, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

  

 Innstilling:  
 Årsberetningen for 2012 godkjennes. 

  

Årsberetning for rekrutter, gjennomgått av Ole Morten Thunes 

 Årsberetning for ungd. Gruppa, gjennomgått av Knut-Ståle Artnsen 

 Årsberetning for terrenggruppa gjennomgått av arve Jørgensen 

 Årsberetning for landeveisgruppa gjennomgått av Stian Evensen 



 

 

Årsberetning for Harstad Cykleklubb gjennomgått av Stian Evensen 

 

 Vedtak: 
 Enstemmig vedtatt 38 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 

Årsberetningen for 2012 vedtas.  

Sak 5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

  

 Kasserer gjennomgikk regnskap som viser isolert resultat for NNM på + 5000,- etter 

frivilligfesten, og totalt resultat for 2012 på kr 68000,- 

 

Revisor Anstein Edwardsen gikk igjennom regnskap med følgende kommentarer: 

 Se vedlagt revisorberetning 

  

 Innstilling: Regnskap for 2012 godkjennes 

  

 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 38 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 

 Regnskap for 2012 er godkjent. 

 

 

Sak 6. Behandle innkomne forslag og saker 

   

1. Sak A. 

Etablering av visjon for klubben 

  

Innstilling: Styret ønsker årsmøtets godkjenning på forslaget 

  

Vedtak: Visjonen ble ikke vedtatt, det ble heller ikke stemt om dette. Det kom synspkt 

på at den var noe lang.  Styret har årsmøtets godkjennelse på å jobbe videre med 

visjonen, for publisering på hjemmeside når visjonen er behandlet i neste styremøte. 

   

 Sak B.  

 Etablering av slagord for klubben 

Forslag 1; HCK gir muligheten til å seire gjennom hard, morsom og tøff trening 

Forslag 2; Tren smart, jobb hardt og oppnå sportslig suksess 

 

Innstilling: Styret ønsker årsmøtets godkjenning på forslaget 

Med bakgrunn i visjonen kan forslagene på slagord synes noe kvass/ spiss i 

formuleringene. Slagordene må endres i takt med den endringen som blir gjort på 

visjonen 

 

Vedtak: 

Slagord ble ikke vedtatt, det ble heller ikke stemt over dette.  Styret har årsmøtets 

godkjennelse på å jobbe videre med slagord for klubben, for publisering på 

hjemmeside når slagord er behandlet i neste styremøte 

 

 



 

 

Sak C. 

Angi målsetninger for klubben. Sportslig, organisatorisk og arrangement 

 

Innstilling: Styret ønsker årsmøtets syn på forslaget og at dette behandles videre i 

Styret. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 38 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 

 

 

2. Etablering av sponsornøkler for klubben. Styret ønsker å åpne opp for at 

enkeltutøvere/ grupper kan søke styret om eksterne sponsoravtaler. 

 

Innstilling: Styret ønsker årsmøtets tillit til å kunne avgjøre spesialsponsorers 

plassering på tøy, artikler etc. 

 

Vedtak:  

Enstemmig vedtatt. 38 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 

  

 

Sak 7. Fastsette medlemskontingent 

  

 Innstilling: 

Styret foreslår at medlemskontingenten fastsettes til: 

0-19 år    400,- 

Senior    500,- 

Familimedlemsskap  900,- 

 

Årsmøtets innstilling: 

0 - 12 år   kr 200 

13 - 19 år    kr 400 

Senior     kr 500 

Familiemedlemskap   kr 900,-  

  

 Vedtak årsmøtets innstilling: 

Enstemmig vedtatt 38 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 8. Vedta idrettslagets budsjett 

  

Innstilling: 

Budsjett for 2013 lagt frem og gjennomgått 

 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 38 stemmer for og 0 stemmer mot.  

 

 



 

 

Sak 9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

 

Innstilling: Ingen endringer foruten Styret, valgkomiteen, revisorer, repr. og 

varamedlemmer. Se Sak 10. 

  

Vedtak: Inget vedtak ble gjort  

 

 

Sak 10. Valg 

 

 a) Valgkomiteens innstilling på leder: 

 

 Leder ikke på valg. Alle tillitsvalgte velges inn for 2 år om gangen 

  

 

 b) Valgkomiteens innstilling på nestleder: 

 

Nestleder ikke på valg. Alle tillitsvalgte velges inn for 2 år om gangen 

  

 

c) Valgkomiteens innstilling på styremedlemmer og varamedlemmer til styret: 

  

 

Vedtak:  
Stian Storeng ble valgt til styremedlem etter akklamasjon 

Kristian Lamo ble valgt til styremedlem etter akklamasjon 

 Kristina Hegrum ble valgt til kasserer etter akklamasjon 

Gunnar Nilsen, Per Helge Steen og Viggo Kristoffersen ble valgt til varamedlemmer 

for styret etter akklamasjon. 

 

 d) Valgkomiteens innstilling på revisorer: 

 

 Vedtak: 

 Anstein Edwardsen og Espen A. Ludviksen ble valgt til revisorer etter akklamasjon. 

   

 

 e) Styrets innstilling på klubbens representanter til ulike ting og møter: 

 

- Klubbens representant til sykkeltinget; leder og nesteleder 

- Klubbens representant(er) til ulike særkrets/-regionsting 

 

 Vedtak: 

Stian Evensen ble valgt til å representere klubben på sykkeltinget sammen med 

nestleder. 

 

  

  

 

 

 



 

 

f) Styrets innstilling på valgkomité: 

  

Vedtak: 

Ronny Fyhn Hansen ble valgt til leder etter akklamasjon. 

Pål Sollien og Geir Kristian Gotliebsen ble valgt til medlemmer etter akklamasjon 

Charles Hansen ble valgt til varamedlem 

 

 

 

Fra Styret 

Kasserer/ styremedlem Kjerstin Bakkebø, samt leder for rekruttgruppa/ styremedlem Knut-

Ståle Arntsen ble takket av fra et stående årsmøte for sin enestående innsats for klubben. De 

ble også belønnet med blomster og gavekort fra henholdsvis Spa Spa og Parabolflua.  

 

Trener for rekruttgruppa i terrenget, Ole Morten Tunes fikk også blomster og gavekort fra 

Parabolflua for enestående innsats for klubben. 

 

Klubbens tidtageransvarlig Tor-Erik "Emit" Lorentsen fikk også blomster og gavekort på 

Parabolflua for enestående innsats for klubben. Tor-Erik var tidtageransvarlig under 

Ritthelgen og under NNM sammen med Bård Bergersen. 

 

Etter årsmøtet som varte fra kl 19:00 – 21:45 gikk vi på Peppes Pizza og spiste.  

Klubben dekket mat og drikke for alle medlemmene. 

 

 

 

Referent: 

 

Wiggo Hokland 

 

 

 

Protokollen skal undertegnes av de to som ble valgt under sak 3. 

 

 

 

 

 

 

Anniken Fyhn Berg       Hege Salminen 

 

 

 

_________________       _____________________ 

 


